
Informace z radnice 

 Pokračují jednání o realizaci projektu „Rekonstrukce zahrady MŠ“, o kterém byla podána 
informace již minulý měsíc. Letos by mělo dojít ke schválení veškerých změn, ke kterým došlo od 
podání žádosti o dotaci a k aktualizaci rozpočtu. Rozhodující však bude schválení změny režimu 
poskytnutí dotace, které bude projednáno 28. března. 

 Koncem února došlo k havárii vodovodního řadu v ulici Nádražní a Školní, začátkem března na 
sídlišti Na Hliněnce. Největší havárie vody nastala 6. března v 19:30 hodin na hlavním 
vodovodním řadu. Z vodojemu unikalo každou vteřinu 22 litrů vody. Snadno lze vypočítat, že při 
maximální vydatnosti našich podzemních zdrojů (6 litrů vody za vteřinu) byl vodojem o kapacitě 
600 m3 přibližně po 10 hodinách trvání poruchy prázdný. Jednalo se zatím o největší havárii vody. 

 Koncem února jsme obdrželi sdělení Ministerstva financí ČR, že zahajuje povolovací řízení na 
provozování videoloterijních terminálů v Nonstopu. Využili jsme svého práva a zaslali ministrovi 
financí nesouhlasné stanovisko. (Město má vydanou obecně závaznou vyhlášku zakazující 
provozování hracích automatů). 

 Letošní zima se značně podepsala na stavu našich komunikací. S jistotou lze říci, že rozpočet na 
opravu komunikací a chodníků v letošním roce (700 tisíc Kč) stačit nebude. S touto situací se 
musíme vypořádat. Větší opravu si letos zaslouží ulice Čechova, naopak jenom nezbytně nutné 
opravy budou provedeny v ulici Školní, kde plánujeme větší opravu až po skončení výstavby 
kanalizace a dokončení rekultivace skládky za hřbitovem. 

 Koncem února se každý rok zasílá na ministerstvo vnitra statistika činnosti městské policie za 
uplynulý rok. Mohli jsme se tak „pochlubit“, že naše městská policie v roce 2012 řešila 5 
přestupků, oznámila státní policii 1 trestný čin a udělila pokuty za rovných 3 100,-Kč! Bez 
komentáře. 

 Na základě dopisu, kterým jsem podal majiteli zámku informaci o dění na zámku, se vrátil na 
přechodnou dobu správce zámku. K osobnímu jednání s majitelem zatím nedošlo. 

 Zastupitelé na veřejném zasedání 20. března rozhodli snížit cenu parcel v ulici Luční. Průměrná 
cena za metr čtvereční kompletně zasíťované parcely včetně přípojek bude 308,-Kč. 

 Dne 4. března jsme oficiálně obdrželi oznámení o amnestování „známých místních firem“ od 
trestu obecně prospěšných prací. Shodou okolností se ten samý večer odehrály bouřlivé oslavy na 
místním zámku, které skončily rozbitím oken v domě služeb a rozmlácením skleněných výplní 
dveří v kulturáku. Co na to říct? Snad jen „pěkně děkujeme, Václave…“ 

 Byly zahájeny práce na zpracování projektové dokumentace na demolici bývalé jídelny uranových 
dolů, kde plánujeme výstavbu nové hasičské zbrojnice. 

 Pro vysvětlení výkopových prací na sídlišti Čs. armády bych chtěl uvést, že zde neprobíhala 
výstavba metra ani hlubinného uložiště, ale oprava dešťové kanalizace .  

 Začátkem března byla zadána zakázka na zpracování projektové dokumentace na vybudování 
kanalizace v ulici Školní. 

 Se zástupci TJ jsme jednali o možnostech zlepšení stavu místní kuželny. Vše je hlavně o penězích, 
v letošním roce bychom chtěli vyřešit především možnost napojení na kanalizaci. 
 

Ing. Karel Dvořák, starosta města 


